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Närvarande: U Rudman, M Mannqvist, N-E Olsson, B-E Alfredsson, T Olsson, C Hård,   

 H Sköld, P Hellsèn, H Nordqvist, S Jonsson, L Söderholm, P Rudman, R Persson och 

 K-E Hellsèn. 

 

 

1. Mötets öppnade: Ordförande hälsar de närvarande välkomna och öppnar mötet. 

 

2. Val av justerare: Att jämte Ordf. justera dagens protokoll valdes N-E Olsson.  

 

3. Älgjakten, genomgång av första jaktveckan. 

Runemo har klart mindre med älg, man har skjutit en kalv mer än målet och räknar den 

som en ko. Fortsätter jakten på en tjur eller kalv. Grannäs och Skräddrabo har dåligt med 

älg. Mossbo är undantaget där säger man att tillgången är bra. För Stafsberg har det gått 

bättre i år med kalvjakten, kanske beroende på att det sköts ett antal björnar där under 

fjolårets jakt. Som tidigare är tillgången på kalv sämre i dom södra delarna av området, 

antagligen beroende på rovdjuren då dom flesta av korna är utan kalv där. Samtliga jaktlag 

fortsätter jakten utom Holma som skjutit sin tilldelning.                               

Avskjutningen: Redovisas enligt bilaga. 

Påskjutningar: inget speciellt att diskutera.     

Älgobsen: Tendensen är klart vikande, inom samtliga kolumner.     

Björn obs: 5st. observationer  

Varg obs:  4st. observationer. 

   

4. Övriga frågor: Rådjursjakt på fridlysningen, utser C Hård till jaktledare som tillsammans 

med ordförande beslutar om lämplig tidpunkt. Mer information på hemsidan när det blir 

aktuellt.   

   

5. Nästa möte: Måndag den 2/12 kl. 19.00, plats Alfta Produkter. 

 

6. Avslutning: Ordförande tackar de närvarande och avslutar mötet. 
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